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ÖĞRENCİLERLE YAPILAN GRUP GÖRÜŞMELERİ RAPORU, 14 Mart 2022 

 

Fakültemizin eğitim ve idari süreçleriyle ilgili dönüt almak amacıyla öğrencilerle informal görüşmeler 14-25 Şubat 2022 tarihleri 

arasında yapılmıştır. Görüşmelerin çıktıları, fakültemizin eğitim ve idari süreçlerinin iyileştirilmesi ve varsa sorunların çözülmesi 

için kullanılacaktır. Görüşmeler beş lisans programında 18 farklı sınıfta gerçekleştirilmiştir.  

 

Görüşler - İdari Boyut (Bu hususlar için Genel Sekreterlik ile E-Posta ile bilgi paylaşımı yapıldı 

Yemekhane-kantin hizmetlerinin (ücret, çeşitlilik) ve ortamlarını geliştirilmesi.   

Fakülte ve üniversite düzeyinde serbest çalışma alanlarının arttırılması ve koşullarının iyileştirilmesi (ısınma, nicelik, 

nitelik, sınav dönemlerinde daha uzun süre açık tutulması)  

Sadece 1 tane masa tenisi var. Ne zaman gidiyorsak dolu. Masa sayısının arttırılmasını talep ediyoruz.  

Fakültemiz çok karanlık. Renklendirilebilir. Duvarlara resim çizilebilir. 

Kayıt dönemlerinde idari birime (bilgi işlem, muhasebe, öğrenci işleri, erasmus ofisi) ulaşmakta (telefon, e-posta) güçlük 

çekiyoruz 

Otobüs seferleri arttırılsın. Kalabalık oluyor.  

Öğrenci kulüp temsilcisi öğrenciler, planladıkları etkinliklerin onay sürecinin uzunluğu nedeniyle duyuruda geç 

kalındığını, etkinliğe gelen kişi sayısının az olduğunu belirtmişlerdir. Dergi/broşür vb çıkarmakta onay almada güçlük var. 

Bahar şenliği istiyoruz  

Bizim de diğer üniversitelerde olduğu gibi pilav günümüz olsun.  

Kampüsteki köpeklerden korkuyoruz. Kovalandık. Bu bir güvenlik meselesi çözülmesini istiyoruz. 

Çimler hep ıslak oturamıyoruz. Sulamaların gece yapılmasını talep ediyoruz. 

Güvenlikten çok memnunuz. Çok kibar ve yardımseverler. 

Tuvaletler hep temiz. 

 
Görüşler - Eğitim-Öğretim  

Öğrencilerimiz bazı günlerde tek ders için okula 

geldiklerinden bahsetmişlerdir. Bu derslerin diğer 

günlere aktarılmasını talep etmişlerdir.  

Konuyla ilgili bölüm ders programı incelenmiştir. Alttan ve 

üstten ders alan öğrencilerin durumuna bakıldığında istenilen 

değişikliğin yapılması mümkün olmamıştır. Bir sonraki dönem 

için bu öneri dikkate alınacaktır. 

Fakültede Hiç sosyal etkinlik yok. Sınıflar/bölümler 

arası turnuvalar yapılsın.  

Pandemi nedeniyle yüz yüze etkinlikler minimize edilmiştir. 

İlerleyen süreçte pandeminin azalmasıyla birlikte yüz yüze 

etkinlikler planlanacaktır 

Seçmeli derslerin kontenjanları sınırlı. İstediğimiz 

dersi seçemiyoruz.  

Seçimlik ders havuzun genişletilmesi konusunda çalışma 

yapılmasına karar verilmiştir. 

 

Robotik kodlama dersini bizde istiyoruz önümüzdeki 

dönem.  

Dekanlık robotik kodlama dersinin müfredata eklenmesi ile ilgili 

çalışmalara başlamıştır. 

13-15 tane ders alıyoruz. Sosyal hayat kalmadı. Vize 

haftası 1 hafta çok az. İki hafta olmaz mı? Dışardaki 

uygulama dersine vize haftası gitmesek sonra telafi 

etsek olur mu? Hiç olmazsa sadece intibak öğrencileri 

gitmesin sonradan telafi edilsin.  

Bu konuda öğrencilere, bu kadar ders almaması gerektiği 

danışmanları tarafından belirtilmiş ama öğrenciler yönetmeliği 

ısrarla öne sürerek ders almışlardır. Başarılı öğrencilerin bir 

yarıyılda üstten en fazla 3 ders alabileceğine ilişkin fakülte kurul 

kararı görüşülmek üzere üniversite rektörlüğüne gönderilmiştir.  

Çarşamba 15:00-17:00 arası Yapısal politikalara 

dersinde 83 kişiyiz. FTR de 90 kişilik sınıftayız. Nefes 

alamıyoruz.  

Sınıf değişikliği yapıldı. Ders Hukuk Amfiye alındı. 

Engelli kontenjanından KPSS sınavına gireceğim. 

Yayınların pdf formatını istemiştim. Rektörlükten de 

talep edildi. Daha cevap gelmedi.  

Konu, engelsiz birime iletildi. 

Yüz yüze dersle online ders aynı gün olmasın 

yetişemiyoruz. Çarşamba saat 12:00 da bitiyor 

dersimiz. Saat 13:00 da online ders başlıyor. 

Çevrimiçi dersler ve yüz yüze dersler arasında en az 1 saat ara 

bırakılmıştır. Öğrenciler fakültemizden de çevrimiçi derslere 

katılabilirler. 

Kariyer planlama dersi verilmedi bize. Diğer sınıflara 

verildi. Bizde istiyoruz.  

Dekanlık olarak tüm İngilizce öğretmenliği bölümü öğrencileri 

için 2 oturum çevrimiçi kariyer planlama semineri planlanmıştır. 

2.yabancı dil eğitimi 1.sınıfta hangi dilde verildiyse 

sonraki sınıflarda da aynısının verilmesini istiyoruz. 

Konuyla ilgili öğrenci talebi bölüme iletilmiş ve bu konuda 

çalışma yapılması istenmiştir.  

%100 İngilizce olan bir bölümde tüm formasyon 

derslerinin (Eğitim bilimine giriş, eğitim psikolojisi, 

sosyoloji) İngilizce verilmesini talep ediyoruz. 

Yapılan kontrollerde son 3 yıldır derslerin İngilizce verildiği 

tespit edilmiştir.  

 
Prof. Dr. Şener BÜYÜKÖZTÜRK  

                                Dekan 


